
0
00:00:03,860 --> 00:00:07,070
啊
Ah,

1
00:00:22,050 --> 00:01:09,430
是的 是的 这是⼀个典型的例⼦ 当⼀个⼠兵踩到地雷时 到处都是地雷
yeah, yeah. This is a classic many case when a soldier steps on a 
mine, it is full of mines everywhere.

2
00:01:10,150 --> 00:01:16,330
接伤者的⻋辆只能⾛⼀条路 要么偏左 要么偏右
The vehicles to pick up the injured can only take one route, if they 
go slightly left or slightly right.

3
00:01:16,490 --> 00:01:17,750
他们可以在地雷上开⻋
They can drive on a mine.

4
00:01:21,090 --> 00:01:37,270
我是什么意思 对这个电台来说
What is I mean, for this station?

5
00:01:37,430 --> 00:01:41,230
我们切除了⼤肌腱 我们看到⼤动脉没有受损
We took off the big tonicrate, and we saw the big artery is not 
damaged.

6
00:01:41,390 --> 00:01:44,570
所以他去医院的时候没有补药
So he will be going to the hospital without a tonic it.

7
00:01:44,730 --> 00:02:18,740
主要的⼯作将在⼀个专⻔的医疗部⻔完成 那⾥的医⽣将决定他们是否可以修复脚或切除橡胶 
这推动了收购标记罗伊·达·奥德纳这是⼀个简单的⾰命地区
The main job will be done a specialized draw mythology department, 
where the doctors will determine if they can fix the foot or 
amputate rubber, which impetus the acquiditive mark Roy Da Odna It 
was the region of simple revolution.

8
00:02:34,540 --> 00:02:54,860
是的 ⼀点点 她是 怎么啦 怎么啦
Yeah, whoop. She was. What? What?



9
00:03:00,480 --> 00:03:11,520
⽣活的吻 来⾃前线
Living kiss. Coming from the front line.

10
00:03:11,680 --> 00:03:16,420
把伤员带到这⾥很容易 所以他们都被送到了这⾥
It is easy to bring the wounded here, so they are all brought here.

11
00:03:26,260 --> 00:03:45,900
啊哈 我已经在2014年 2015年的唐巴斯冲突中看到了 但现在的⼯作更加紧张 紧张程度是
以前的1020倍或30倍
Uh-huh. I already saw it in 2014, 2015, in the don Bus conflict, but 
now the work is more intense, 1020 or maybe 30 times more intense.

12
00:03:46,120 --> 00:03:48,000
这⼀次与2014年⽆关
This time has nothing to do with 2014.

13
00:03:48,160 --> 00:04:41,020
这是⼀个全新的⽔平 现在在⻉撒勒斯我们真的可以
It's a whole new level. And we really can in Bezarus now.

14
00:04:41,120 --> 00:04:43,740
我们正在接收来⾃其他⼤艾滋病的伤员
We are taking in wounded from other big AIDS.

15
00:04:43,900 --> 00:04:48,950
在过去的两到三个⽉⾥ 我们⼀直像在⼯⼚⽣产线上⼀样⼯作
We've been working like on a factory line for the present, for the 
past two to three months.

16
00:05:23,670 --> 00:05:26,270
投资
Invest

17
00:05:31,310 --> 00:06:01,510
每⼀个⼈
everyone the.


